
From ‘In Your Face’ to even more ‘In your Face’, that’s how the Kiel based Trancecore band 
PROTOVIBE describe the style of their music:

The foundation of dashing metalcore and rhythmic djent is garnished with an excursion in the 
electronic spectrum of modern music. (The foundation of dashing metalcore and rhythmic djent is 
garnished with a colorful spectrum of electric synth sounds) Songs containing groovy synth beats, 
emotional melodies and a stomping (pounding) heaviness are the results of this mixture.

The entire work shall not only sound great but also enormously entertain at shows. (They not only 
strive to constantly perfect their sound, but also have the goal to create a thrilling show) Pledging 
themselves to this idea PROTOVIBE deliver a headbanging performance on stage while physically 
agitating their audience.

Protovibe consists of Tim, who sets the tone with his powerful shouts, Thomas, who impresses with 
both guitar and clean vocals, Basti, who sets the rhythm with his bass, Andrik, who provides the 
guitar riffs, and Ole, who masters the drums. Each member brings their unique talents and individual 
style to the band, making their sound unmistakable. With Protovibe, expect a band that's ready to 
push boundaries and take audiences along on their musical journey.

 Mit "In Your Face" bis hin zu MEHR "In Your Face" beschreibt die Kieler Trancecore-Band Protovibe 
den Kurs ihrer Musik:

Die Basis aus schmissigem Metalcore und rhythmischem Djent wird garniert durch einen tiefen Griff 
in die elektronische Trickkiste.  Songs mit groovigen Synth-Beats, emotionalen Melodien und 
stampfender Härte sind das Produkt dieser Mischung. 

Das Ganze soll nicht nur gut klingen, sondern auch live richtig Spaß machen. Mit dieser Intention 
bringen Protovibe eine zum Headbangen einladende Performance auf die Bühne und binden das 
Publikum mit vollem Körpereinsatz in ihre Show ein.

Protovibe besteht aus Tim, der mit seinen mächtigen Shouts den Ton angibt, Thomas, der sowohl mit
der Gitarre als auch mit dem Clean-Gesang beeindruckt, Basti, der mit seinem Bass den Rhythmus 
festlegt, Andrik, der die Gitarrenriffs liefert, und Ole, der das Schlagzeug beherrscht. Jedes Mitglied 
bringt seine einzigartigen Talente und seinen eigenen Stil in die Band ein, was ihren Sound 
unverwechselbar macht. Mit Protovibe erwartet euch eine Band, die bereit ist, die Grenzen zu 
überschreiten und das Publikum mit auf ihre musikalische Reise zu nehmen.


